

محمد ذاكر Zakir Mohammed

المدير التنفيذي – الإدارة القانونية Director – Legal Department

Mohammed Abdullah Zakir earned his Bachelor's Degree in Law from King Abdul-Aziz University in Jeddah in 2009 and went on to achieve a Master of Law (LLM) from Indiana University Bloomington Maurer School of Law in 2013. Since early 2021, he has served as the Legal Director and Secretary to the Board of Directors at Abdul Latif Jameel United Finance (ALJUF) in Jeddah. Over his career, Mr. Zakir has gained extensive experience in corporate law, particularly within the Finance, Oil & Gas, Petrochemical, Real Estate and FMCG sectors, holding prominent legal roles in various leading companies across Saudi Arabia.

محمد عبدالله ذاكر حصل على درجة البكالوريوس في القانون من جامعة الملك عبدالعزيز بجدة في عام 2009، ثم أكمل درجة الماجستير في القانون من كلية الحقوق بجامعة إنديانا بلومنجتون في عام 2013 في الولايات المتحدة الأمريكية. منذ أوائل عام 2021، يشغل السيد ذاكر منصب المدير التنفيذي للشؤون القانونية وأمين سر مجلس الإدارة في شركة عبداللطيف جميل المتحدة للتمويل بجدة. خلال مسيرته المهنية، اكتسب السيد ذاكر خبرة واسعة في القانون التجاري والشركات، خاصة في قطاعات المالية، النفط والغاز، البتروكيماويات، والعقارات والمنتجات الاستهلاكية، حيث شغل مناصب قانونية بارزة في العديد من الشركات الرائدة في المملكة العربية السعودية.